
Protokoll för IT-sektionens stormöte

2022-11-30

Organisationsnummer: 817606-3280

Styrelsens medlemmar: Gustav Nolgren (Ordförande), Nora Angéus (Vice Ordförande),
Lukas Lindén Thöming (Sekreterare), Jonas Teglund (Sportchef), Alexandra Dahlberg (In-
formationsansvarig), My Lindenius (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent An-
dersson (Klubbmästare), Cecilia Ahnlund (Studier̊adsordförande), Vakant (Studiesocialt An-
svarig)

Fr̊anvarande: Cecilia Ahnlund

Även närvarande: Lars-Åke Nordén, Embla Holmquist

Mötet öppnas: 17:32

1 Val av mötesordförande samt vice mötesordförande

• Elise Lamenoise väljs till mötesordförande.

• Nora Angéus väljs till vice mötesordförande.

2 Val av mötessekreterare

• Josefin Janeblom väljs till mötessekreterare.

3 Val av justeringsmän tillika rösträknare

• Jonas Teglund väljs till justeringsman tillika rösträknare.

• Oscar Wadestig väljs till justeringsman tillika rösträknare.

4 Fastställande av röstlängd

• Röstlängden fastställs till 70 kl 17:37.

• Röstlängden fastställs till 70 kl 17:56.

• Röstlängden fastställs till 71 kl 18:32.

• Röstlängden fastställs till 74 kl 18:42.

• Röstlängden fastställs till 57 kl 19:23.
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5 Fastställande av mötets behörighet

• Styrelsen yrkar p̊a att lägga till den missade handlingen gällande yrkande om beslut för
ansvarsfrihet för styrelsen 2021.

• Stormötet godkänner tillägget.

• Mötet fastställs som behörigt.

6 Godkännande av mötets föredragningslista

• Föredragningslistan godkänns.

7 Godkännande av föreg̊aende stormötets protokoll

• Föreg̊aende stormötets protokoll godkänns.

8 Information fr̊an utomst̊aende

8.1 Lars-Åke Nordén (Programansvarig)

Lars-Åke presenterar sig för stormötet. Han berättar om den nya programsidan p̊a studium,
info för IT-4:or och 5:or, samt den p̊ag̊aende programutvärderingen.

Programmet kommer möjligtvis även f̊a tv̊a nya profiler. Lars-Åke nämner även skidresan
och p̊aminner att kontakta kursansvariga om man tänker åka p̊a resan. Slutligen p̊aminner
Lars-Åke om att göra kursutvärderingarna samt att söka TA-tjänster.

8.2 Ajournering

Stormötet beslutar att ajournerna mötet till 17:55.

8.3 Embla Holmquist (UTN-representant)

Embla informerar om k̊aren och FUM, samt att hon är IT-sektionens styrelsekontakt för
UTN.

9 Fastställande av medlemsavgift

• Styrelsen yrkar p̊a att fastställa medlemsavgiften till 0 kr.

• Stormötet beslutar att fastställa medlemsavgiften till 0 kr.
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10 Presentation av verksamheten samt information fr̊an sty-
relsen

10.1 Gustav Nolgren (ordförande)

Ordföranden Gustav Nolgren presenterar en sammanställning av verksamhets̊aret 2022. Däribland
tas avhopp fr̊an styrelsen, g̊angna sittningar och evenemang, flytt till nytt sektionsrum med
mera upp. Styrelsens r̊ad till nya styrelsen presenteras även.

10.1.1 Nationssituationen

Gustav informerar stormötet om att han nyligen f̊att information om att många ingenjörer
uppfört sig d̊aligt p̊a nationerna. Många som jobbar p̊a nation vill inte ta arbetspass när
ingenjörer ska komma. Han p̊aminner alla att inte ta med egen alkohol p̊a nationer samt att
inte förstöra nationens egendom, och berättar att UTN ville att detta skulle förtydligas. Han
uppmanar till generellt gott beteende när man befinner sig p̊a nation.

Vice ordförande Nora Angéus trycker p̊a att man representerar sektionen när man bär overall.

10.2 Diskussionsstund ang̊aende förlöpen verksamhet samt förvaltning.

Erik Norén tar upp r̊adet till nya styrelsen gällande att samarbeta med fadderk̊a ang̊aende
MER-mottagningen. Han anser att man snarare borde vända sig till kommitén för MER-
mottagningen. Vice ordförande Nora Angéus tar replik och berättar om att de inte fick n̊agon
buddy coordinator senaste g̊angen, och att de därför skulle kunna samarbeta med fadderk̊a.

Erik säger att arbetsuppgiften inte tillhör fadderk̊a. Emil Wormbs uttrycker att man tro-
ligtvis kommer bli hänvisad till MER-mottagningen.

Mötesordsförande sätter streck i diskussionen.

11 Propositioner fr̊an styrelsen

11.1 Proposition för utökad befogenhet gällande postuthämtning för ordförande
samt kassör.

Föredragande: IT-Sektionens styrelse

Ämnesbeskrivning: Nuvarande formuleringar i postbeskrivningarna har lett till sv̊arigheter
att hämta ut sektionens post, där b̊ade ordförande samt kassör behövt närvara. Detta leder
till onödigt arbete och planering för en vardaglig arbetsuppgift.

Styrelsen anser därför att postbeskrivningarna bör förtydligas i syfte att underlätta arbetet.

Yrkande om beslut

Styrelsen yrkar med avseende p̊a ovanst̊aende

Att i postbeskrivningen för kassör, ändra huvuduppgiften ’att tillsammans med Ordförande

vara sektionens firmatecknare’ till ’att vara sektionens firmatecknare’.
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Att i postbeskrivningen för ordförande, lägga till huvuduppgiften ’att vara sektionens firma-

tecknare.

Stormötet g̊ar till diskussion

Erik Norén fr̊agar ifall denna ändring f̊ar n̊agra faktiska följder. Oskar Perers uttrycker att
han tycker att förslaget är rimligt.

Stormötet beslutar:
Att bifalla propositionen.

11.2 Proposition för studiesocialt ansvarig

Föredragande: IT-Sektionens styrelse

Ämnesbeskrivning: Styrelsen anser att stormötet bör införa en ny styrelsepost vid namn
Studiesocialt ansvarig som ska ha hand om de studieosciala fr̊agorna i sektionen och sköta
ett studiesocialt utskott. Styrelsen anser att detta är en viktig post för att det ska finnas en
tydlig kontaktperson för studiesociala fr̊agor s̊a att sektionens medlemmar vet vart de ska
vända sig.

Styrelsen anser även att postens medel och ansvar skall förtydligas genom utökning av post-
beskrivningen.

Yrkande om beslut

Att bland studiesocialt ansvariges uppgifter, tillägga ’Att arrangera alkoholfria evenemang

för IT-sektionens medlemmar.’

Att bland studiesocialt ansvariges medel, tillägga ’Möjlighet att tillsätta ett skrubbverk som

hjälp vid studiesociala evenemang.’

Att revidera kap 5 §1

Fr̊an:

’Styrelsen best̊ar av följande ledamöter: Ordförande, Vice ordförande, Sekreterare, Kassör,
Studier̊adsordförande, tv̊a Klubbmästare, Sportchef och Informationsansvarig’.

Till:

’Styrelsen best̊ar av följande ledamöter: Ordförande, Vice ordförande, Sekreterare, Kassör,
Studier̊adsordförande, tv̊a Klubbmästare, Sportchef, Informationsansvarig och Studiesocialt
ansvarig.’

Stormötet g̊ar till diskussion.

Theo Nygren fr̊agar om punkten ’Möjlighet’ att tillsätta ett skrubbverk i propositionen. Är
det för att det ska vara valfritt att tillsätta? Nora Angéus tar replik och svarar att det är
motsvarande det som st̊ar gällande klubbmästarnas klubbverk, och att det är till för situa-
tioner s̊a som pandemi eller dylikt där det inte finns ett behov att ha ett tillsatt utskott.

Stormötet beslutar:

Att bifalla propositionen.
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11.3 Proposition för förtjänstmedaljer inom IT-Sektionen

Föredragande: IT-Sektionens styrelse

Ämnesbeskrivning: Styrelsen anser att n̊agot bör finnas för att visa uppskattning till engage-
rade inom IT-sektionen och göra engagemang mer eftertraktansvärd.

Yrkande om beslut

Styrelsen yrkar med avseende p̊a ovanst̊aende
Att förtroendevalda och engagerade i arbetsgruppper inom IT-sektionen ska erh̊alla IT-
sektionens förtjänstmedalj i brons efter slutförande av sitt mandat och uppdrag.

Att förtroendevalda inom IT-sektionens styrelse ska erh̊alla IT-sektionens förtjänstmedalj
i silver efter slutförande av sitt mandat.

Att p̊a höstterminens stormöte rösta fram en person (om lämplig person finnes) att erh̊alla
IT-sektionens förtjänstmedalj i guld.

Att i stadgarna lägga till som punkt i kap. 4 § 7: ”Val av medlem som ska mottaga IT-
sektionens förtjänstmedalj i guld”.

Att i stadgarna lägga till paragrafen: Till höstterminens stormöte skall styrelsen nomine-
ra lämpliga kandidater att mottaga IT-sektionens förtjänstmedalj i guld.” i kap. 5.

Stormötet g̊ar till diskussion.

Fanny Hermansson önskar förtydligande om vad avslutande av mandat innebär. Ska det vara
ansvarsfrihet?

Fanny yrkar p̊a att tillägga ’samt beviljad ansvarsfrihet’ i styrelsens andra yrkande.

Styrelsen jämkar sig med Fanny Hermanssons tillägg.

Stormötet beslutar:

Att bifalla styrelsens jämkade proposition.

12 Motioner fr̊an medlemmar

12.1 Motion om garanterad plats p̊a klubbverksevenemang för avg̊aende
klubbverkare i en termin efter avg̊ang

Föredragande: Sofia Alfsson

Ämnesbeskrivning:

I nuläget har klubbverkare f̊a konkreta förmåner förutom att f̊a en snygg hoodie och team-
buildings. Eftersom klubbverkare måste arbeta under de evenemang klubbverket anordnar
och därmed missar en del gällande just av att njuta och umg̊as under dessa evenemang under
sitt år som klubbverkare, s̊a hade det varit trevligt om de i likhet med att klubbmästarna f̊ar
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garanterad plats p̊a Klubbverkets evenemang efter sin sittande period. Detta dock bara i en
termin istället för tv̊a som gäller för klubbmästarna.

I nuläget ersätts och tillsätts dessutom halva klubbverket per termin vilket leder till att det
är en minimal andel av platserna som kommer g̊a åt åt avg̊aende klubbverkare varje termin.

Jag yrkar med avseende p̊a ovanst̊aende:

Att avg̊aende klubbverkare efter ett fullgjort år som klubbverkare i IT-sektionens klubbverk
skall f̊a garanterad plats p̊a evenemang arrangerade av klubbverket, s̊asom Bridgenssittningar,
mikrogasquer, pubrundor och liknande en termin efter avg̊ang som klubbverkare.

Evenemang där det redan är en förmån för sittande klubbverkare att f̊a garanterad plats
utan att behöva arbeta p̊a dem s̊asom Daesquen skall undantas fr̊an denna regel.

Stormötet g̊ar till diskussion.

Oskar Perers fr̊agar om detta är n̊agot som klubbverk i andra sektioner har som förmån.

Klubbmästare Vincent Andersson informerar om att de garanterade platserna för klubbmästare
är en intern överenskommelse, och inget formellt.

Theo Nygren fr̊agar hur många platser per termin som skulle behöva reserveras för detta.

Sofia Alfsson förtydligar att detta inte önskas läggas till i stadgarna. Yrkandet är ett generellt
önskemål att det ska fungera p̊a detta sätt.

Styrelsen yrkar p̊a avslag d̊a det inte finns n̊agon konkret policy eller stadga som ska ändras
i motionen.

Stormötet beslutar:

Att avsl̊a motionen.

13 Presentation av styrelseposter

Styrelsen presenterar dem olika styrelseposterna.

14 Valärenden

14.1 Ordförande

• Lukas Lindén Thöming kandiderar till ordförande.

• Lukas Lindén Thöming väljs till ordförande.

14.2 Vice ordförande

• Sebastian Fällman kandiderar till vice ordförande.

• Sebastian Fällman väljs till vice ordförande.
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14.3 Kassör

• Filip Zanton kandiderar till kassör.

• Filip Zanton väljs till kassör.

14.4 Mötet ajourneras till 19:18

14.5 Sekreterare

• Tova Radhe kandiderar till sekreterare.

• Tova Radhe väljs till sekreterare.

14.6 Informationsansvarig

• John McLelland kandiderar till informationsansvarig.

• John McLelland väljs till informationsansvarig.

14.7 Sportchef

• Per Jutterström kandiderar till sportchef.

• Per Jutterström väljs till sportchef.

14.8 Studier̊adsordförande

• William Lundström kandiderar till studier̊adsordförande.

• William Lundström väljs till studier̊adsordförande.

14.9 Studiesocialt ansvarig

• Hjalmar Dahlberg kandiderar till studiesocialt ansvarig.

• Hjalmar Dahlberg väljs till studiesocialt ansvarig.

14.10 Klubbmästare

• Vincent Andersson kandiderar till andre klubbmästare.

• Vincent Andersson väljs till andre klubbmästare.
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14.11 Förtroendevalda

14.11.1 FUM

• Alexandra Dahlberg kandiderar till ledamot i UTNs fullmäktige.

• Oskar Perers kandiderar till ledamot i UTNs fullmäktige.

• Alexandra Dahlberg väljs till ledamot i UTNs fullmäktige.

• Oskar Perers väljs till ledamot i UTNs fullmäktige.

• Elsa Reutersvärd kandiderar till suppleant i UTNs fullmäktige.

• Nawwar Al Far kandiderar till suppleant i UTNs fullmäktige.

• Elsa Reutersvärd väljs till suppleant i UTNs fullmäktige.

• Nawwar Al Far väljs till suppleant i UTNs fullmäktige.

14.11.2 Revisorer

• Gustav Nolgren kandiderar till revisor.

• My Lindenius kandiderar till revisor.

• Gustav Nolgren väljs till revisor.

• My Lindenius väljs till revisor.

• Theo Nygren kandiderar till suppleant till revisor.

• Theo Nygren väljs till suppleant till revisor.

14.12 IT-sektionens förtjänstmedalj i guld

Styrelsen presenterar nomineringarna till IT-sektionens förtjänstmedalj i guld, och öppnar för
vidare nomineringar.

• Alfred Barwe Paul väljs till mottagare av IT-sektionens förtjänstmedalj i guld 2022.

15 Föredragning av revisionsberättelse 2021

Revisorerna Ludvig Westerholm och Viktor Ytterborn redogör för revisionsberättelsen 2021.
Bristerna som tagits upp vid förra stormötet har åtgärdats, och revisorerna anser att styrelsen
2021 har förvaltat sektionen enligt gällande stadgar och policys.

Revisorerna rekommenderar att styrelsen 2021 beviljas ansvarsfrihet.




